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Město Hrádek

Náměstí 8. května 270, Nová Huť, 338 42 Hrádek u Rokycan
tel.č.: 371 787 151 | e-mail: evidence@mestohradek.cz

Z Á P I S
schůze číslo 4_1 Rady města Hrádek

konaná dne 19. 12. 2022 v kanceláři starostky od 16:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Přítomno: 3 (Sobotková, Rychlá, Kotyzová)
Omluveni: 2 (Richtr, Stáňa)
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Marcela Sobotková
Zapisovatel*:

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Rady Města Hrádku určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, návrh programu a jeho schválení

Zasedání Rady města Hrádek (dále též jako „rada“) bylo zahájeno starostkou města Mgr. Marcelou Sobotkovou
(dále jako „předsedající“). Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno, dále na základě
prezenční listiny přítomných členů rady konstatovala, že přítomni jsou 3 členové rady (z celkového počtu 5
členů rady), takže rada je usnášeníschopná.

Program:
1. Zahájení, návrh programu a jeho schválení
2. Určení zapisovatele
3. Kontrola usnesení
4. Starostka - informace na vědomí

oprava kanalizace v křižovatce Valcířská - Dlouhá
plán údržby zeleně město Hrádek - zima 2022 - 2023
bezpečnostní situaci ve městě Hrádek
změna ceníku odměn f-y Eko-kom za zajišťování služeb při zpětném odběru tříděného odpadu
vydání varování ČHMÚ - nebezpečí námrazy, silného větru

5. Starostka – projednané
uzavření Dohody o spolupráci na úseku zajištění ubytování příslušníků Policie ČR
žádost ředitelky Základní školy a Mateřské školy Hrádek, okres Rokycany, p. o., o výplatu odměn
schválení provedení zápisu do kroniky města za rok 2021
mimořádný příspěvek členských obcí sdružení Horní Berounka povodí Klabavy tomuto sdružení
nabídka firmy Vodohospodářský rozvoj a výstavba, a.s., na aktualizaci digitálního povodňového
plánu

6. Zprávy úřadu
7. Zprávy členů rady města
8. Různé
9. Závěr

Na Jednání RM se dostavil člen RM Jaroslav Stáňa

 

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje program jednání rady dle návrhu předsedající.
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Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/4_1RM/22 bylo schváleno.

2. Určení zapisovatele

Předsedající navrhla za zapisovatele tajemníka městského úřadu.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje zapisovatelem tajemníka  městského úřadu ing. Jiřího Drnce.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/4_1RM/22 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení

Tajemník informoval RM o kontrole usnesení:

3q/2RM/22  Rada  města  Hrádek  schvaluje  uzavření  smlouvy  o  zpracování  osobních  údajů  v  souvislosti
s provozováním kamerového systému mezi městem Hrádek, IČ 00258725, a Krajským ředitelstvím policie
Plzeňského kraje se sídlem Nádražní 2, 306 28 Plzeň. Předmětem smlouvy je udělení oprávnění ke zpracování
osobních údajů v souvislosti s provozováním MKS správcem zpracovateli a to v souladu s účelem, pro který je
MKS zřízen. RM ukládá starostce smlouvu podepsat. Trvá.
3g/3_1RM/22 Rada města Hrádek schvaluje uzavření dodatku č. 5 ke smlouvě o dílo o provozování sběrného
dvora odpadů č. 96/2012 ze dne 2.7. 2012 uzavřené mezi Městem Hrádek a AVE CZ odpadové hospodářství
CZ a ukládá starostce dodatek podepsat. Splněno.
3i/3_1RM/22  Rada města Hrádek schvaluje poskytnutí  daru ***,  zastoupeným ***,  v  souvislosti  s  účastí
v semestrálním jazykovém pobytu v zahraničí  ve výši  Kč 20 tis.  RM ukládá starostce smlouvu podepsat.
Splněno.
3r/3_1RM/22 Rada města Hrádek schvaluje přidělení bytu č. 16 ve vlastnictví města, v ulici Učňovské, čp.
121, žadatelům v tomto pořadí: 1. žádost č.j. žádost čj. 199/2015, 2. žádost čj. 532/2022 a ukládá vedoucí
HSO informovat  žadatele  prvního  v  pořadí,  popř.  dalšího  v  pořadí  o  uzavření  nájemní  smlouvy  na  byt
v DPS Hrádek. Splněno.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek bere na vědomí informaci o kontrole usnesení.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Starostka - informace na vědomí
blok 4-1

Starostka informovala o opravě kanalizace v křižovatce Valcířská - Dlouhá. V opravě se bude pokračovat v roce
2023  a  pravděpodobně  si  vyžádá  úpravu  kanalizačního  řadu  mezi  ulicemi  Dlouhá  a  Učňovská  v  délce
cca 160 m. Jedná se o havarijní stav, kterým se řeší situace při přívalových deštích v ulici Dlouhé.

blok 4-2

Starostka informovala o předloženém Plánu údržby zeleně město Hrádek - zima 2022 - 2023. Jedná se o úpravu
stromů v době vegetačního klidu (v ulicích Učňovské, Rokycanské, u DDM, v lesoparku, u č.p. 38 v ulici
1. máje). Dále bude údržba provedena na stromech na pozemcích Z-Group, město obdrželo objednávku a výše
pohledávky mezi Z- Group a městem bude vzájemně započtena. 
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blok 4-3

Starostka města informovala RM o bezpečnostní situaci ve městě Hrádek na základě doručené zprávy PČR
za období srpen až listopad 2022.

blok 4-4

Starostka informovala RM o změně ceníku odměn f-y Eko-kom za zajišťování služeb při  zpětném odběru
tříděného odpadu.

blok 4-5

Starostka sdílela informace o vydání varování ČHMÚ - nebezpečí námrazy, silného větru. Dále informovala
o vyhlášení provozní pohotovosti firmy ČEZ distribuce.

5. Starostka – projednané
blok 5-1

Starostka informovala RM o návrhu „Dohody o spolupráci na úseku zajištění ubytování příslušníků Policie
ČR“,  obvodního oddělení Hrádek. Jedná se o dohodu vztahující se k 2 bytům v bytovém domě čp. 239, ul.
Zahradní  ve  vlastnictví  Města  Hrádek.  Uzavíraná  dohoda  ruší  stávající  dohodu  uzavřenou  mezi  oběma
subjekty. Uzavřít novou dohodu je navrženo z důvodu uvedení smluvního vztahu do souladu s aktuálními
právními  předpisy.  V  diskusi  se  RM zabývala  možnostmi  pro  stanovení  výše  nájemného  u  těchto  bytů
v souvislosti se změnou smlouvy k bytu a výší tržního nájemného ve městě.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje uzavření „Dohody o spolupráci na úseku zajištění ubytování příslušníků
Policie ČR“. mezi městem Hrádek a Krajským ředitelstvím policie Plzeňského kraje, se sídlem Nádražní
2437/2, Východní Předměstí, 301 00 Plzeň. Rada města ukládá starostce dohodu uzavřít.
Uvedená dohoda ruší dohodu uzavřenou mezi oběma subjekty v roce 2008.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/4_1RM/22 bylo schváleno.

blok 5-2

Starostka města informovala členy rady o doručení žádosti ředitelky Základní školy a Mateřské školy Hrádek,
okres Rokycany, p. o., o výplatu odměn. Škola je zřizována městem Hrádek, RM vystupuje vůči škole jako
orgán zřizovatele školy a rozhoduje o výši výplaty odměny ředitelky školy. Prostředky použité na výplatu
odměn a platů jsou škole zasílány KÚ PK. Součástí žádosti je finanční rozvaha ÚZ 33 053 pro rok 2022
k 30. 11. 2022.
V diskusi se členové rady zabývali výsledky školy a možností hodnocení výsledků školy.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje  výši  odměny pro ředitelku ZŠ a MŠ Hrádek,  okrese Rokycany,  p.  o.
za období červenec 2022 až prosinec 2022 ve výši Kč ***. Odměna bude vyplacena v měsíci lednu 2023
z prostředků Krajského úřadu Plzeňského kraje.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/4_1RM/22 bylo schváleno.

blok 5-3

Informovala o provedení zápisu do kroniky města za rok 2021 dle obsahu kroniky: Město a jeho občané,
Samospráva města, Kultura, Školství, Průmysl, Obchod, Volby, Kriminalita, Počasí, Zájmová činnost, Závěrečná
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informace, Ověření zápisu.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje zápis do kroniky města Hrádek za rok 2021 dle obsahu kroniky.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/4_1RM/22 bylo schváleno.

blok 5-4

Starostka informovala radu města o mimořádném příspěvku členských obcí sdružení Horní Berounka povodí
Klabavy  jako  doplatku  za  realizovanou  akci  Část  cyklotrasy  CT3  v  úseku  Klabava-Rokycany
k dálničnímu mostu. Celkový doplatek činí Kč 618 tis., pro město Hrádek je podíl stanoven ve výši Kč 27 330,-.
Starostka radním vysvětlila výpočet podílu města na platbě doplatku. Celkové vysoutěžená hodnota zakázky
byla více než Kč 6 349 tis.

Návrh usnesení:
Rada  města  Hrádek  schvaluje  úhradu  mimořádného  příspěvku  -  doplatku  města  Hrádku  -
jako členské obce sdružení Horní Berounka povodí Klabavy na akci Část cyklotrasy CT3 v úseku Klabava-
Rokycany k dálničnímu mostu ve výši Kč 27 330,- tj. v částce Kč 10,-/1 obyvatele.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/4_1RM/22 bylo schváleno.

blok 5-5

Starostka seznámila RM s nabídkou firmy Vodohospodářský rozvoj a výstavba, a.s., na aktualizaci digitálního
povodňového plánu pro město Hrádek. V digitálním povodňovém plánu budou aktualizovány údaje týkající
se  aktualizace  údajů  povodňové  komise  města  a  povodňových  komisí  souvisejících  údajů  týkajících
se důležitých organizací a zaslání údajů v pdf formátu umožňující výměnu ve stávajícím plánu. Realizace
aktualizace digitálního povodňového plánu bude provedena v roce 2023, v prvním pololetí.  Nabídka byla
vyhotovena firmou Vodohospodářský rozvoj a výstavba, a.s.,  se sídlem Nábřežní 4, 150 56 Praha 5 -Smíchov,
IČ 4711690 na částku Kč 15 000,- bez DPH.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje nabídku na aktualizaci digitálního povodňového plánu pro město Hrádek
vyhotovenou firmou Vodohospodářský rozvoj a výstavba, a.s.,  v ceně Kč 15 tis. bez DPH s termínem
realizace v průběhu 1. pololetí 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/4_1RM/22 bylo schváleno.

6. Zprávy úřadu
blok 6-1

Tajemník úřadu informoval RM o povinnosti města stanovit výši poplatku pro právnické osoby a podnikající
fyzické osoby, které přistoupili ke Smlouvě o využití obecního systému odpadového hospodářství. Pro původce
odpadu,  kteří  se  zapojili  do  obecního  systému odpadového  hospodářství  je  navrženo  ponechat  poplatky
na stejné úrovni jako v roce 2022. Důvodem pro ponechání poplatků ve stejné výši jako v roce 2022 je
skutečnost, že pro rok 2023 není navrhována úprava výše poplatku pro občany města. Výše poplatku pro
občany se stanoví obecně závaznou vyhláškou.
Výše poplatku pro firmy a  podnikající  osoby je  stanovena ve výši  Kč 2 400,-  za  popelnici,  Kč 14 700,-
za  kontejner  a  Kč  750,-  za  přistoupení  v  rozsahu  využití  systému  tříděného  odpadu  a  je  schvalována
radou města.
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Návrh usnesení:
Rada  města  Hrádek  schvaluje  ponechání  výše  poplatku  pro  Smlouvu  o  využití  obecního  systému
odpadového hospodářství pro právnické osoby nebo podnikající fyzické osoby pro rok 2023 na stejné
úrovni jako pro rok 2022. RM ukládá MěÚ informovat původce odpadu o výši platby za odpady pro rok
2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/4_1RM/22 bylo schváleno.

blok 6-2

Tajemník  seznámil  RM s  návrhem úpravy  schváleného  rozpočtu  pro  rok  2022.  Rozpočtové  opatření  je
navrhováno z  důvodu doplatku členských obcí  sdružení  Horní  Berounka povodí  Klabavy na úpravu části
cyklostezky v úseku Klabava Rokycany ve výši Kč 28 tis. a přeposlání odměny zaslané na účet města firmou
Eko-kom na účet sdružení Polygon z důvodu změny účtování odměny za sběr tříděného odpadu ve výši Kč 747
tis. Obě úpravy navyšují plánované výdaje rozpočtu. Příjmy plánovaného rozpočtu budou navýšeny o částku Kč
319 tis., která vznikla úpravou příjmů rozpočtu v § 3722 na skutečnou úroveň výše uvedené odměny za třídění
odpadu. Příjmy rozpočtu města činí po úpravě Kč 53 987,4 tis., výdaje rozpočtu Kč 72 558 tis. a schodek
rozpočtu, který bude kryt finančními zdroji minulých let, činí Kč 18 570,4 tis.

Na jednání se dostavil člen RM Patrik Richtr.

Návrh usnesení:
Rada města Hrádek schvaluje rozpočtové opatření č. 15, kterým se navyšují příjmy rozpočtu o Kč 319 tis.
na hodnotu Kč 53 987,4 tis. Výdaje rozpočtu se navyšují  o částku 775 tis., na hodnotu Kč 72 558,766 tis.,
schodek rozpočtu činí Kč 18 570,6 tis. a je kryt finančními zdroji z minulých let.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4b/4_1RM/22 bylo schváleno.

7. Zprávy členů rady města
blok 7-1

Radní Richtr - informoval RM, že FV zastupitelstva města se bude při svém jednání zabývat připomínkou
zastupitele Redla, kterou vznesl na jednání zastupitelstva města dne 15. 12. 2022 a která se týkala dotačních
programů města.

Z další účasti na jednání se omluvila radní Rychlá z důvodu pracovních povinností.

blok 7-2

Radní Stáňa se zajímal o administrativní postupy fungování městského úřadu.

8. Různé

9. Závěr

Starostka poděkovala přítomným za aktivní účast na jednání rady města, popřála všem klidný závěr roku
a mnoho úspěchů v roce 2023.
Jednání rady bylo ukončeno v 18:30 minut.
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Starostka Mgr. Marcela Sobotková   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


